
Minnesanteckningar från möte med styrelsepresidiet i Bostadsbolaget AB 

Presidiemöte: 2024-05-30 kl. 16.00-18.00 

Plats: Bostadsbolaget 

Närvarande:  

Anna Hejdenberg Stoltz, Leif Blomqvist, Lars Kérla, Pontus Werlinder, Marie Reinius och 
Desiré Backman vid anteckningarna. 

Frånvarande: 

Ingen 

Genomgång av dagordning inför styrelsemöte den 18 juni 2024. 
Marie Reinius presenterade förslag till dagordning för kommande styrelsemöte. 

- Återremitterat ärende 2024-04-24 §15 Investeringsärende befintligt bestånd - Torpa
klimatåtgärder etapp 5

Med anledning av att investeringsärendet Styrelsehandling nr 13 inkl.bilaga
Investeringsärende befintligt bestånd Klimatåtgärder Helleforsgatan
Uddeholmsgatan,Torpa har blivit återremitterat till styrelsen i Bostadsbolaget pga av
Framtidens styrelses önskan om beaktande av möjlighet till renovering, har styrelsen
gjort bedömningen att renovering av fönster skall ske där så är möjligt med beaktande
av kostnadsaspekten.

- Nästa möte
Nästa presidiemöte är den 27 augusti 2024.

- Avslut
Ordförande tackade och avslutade mötet.

Styrelsehandling nr 8

2024-06-18


